
 

 

 

 

Conferència  "Reptes del sector bancari" 

Les diferències legislatives dels estats membres 

dificulten la creació de bancs d’àmbit europeu 

• L’Economista en cap de Caixabank, Enric Fernández, assegura, durant una 

conferència a la seu de l’Institut d’Estudis Financers, que la unió bancària 

de la Zona Euro esdevindrà un punt d’inflexió en la història de la Unió 

Europea, però alerta que encara és incompleta  

 

• Segons Fernández, és difícil entreveure la creació de bancs “panaeuropeus” 

a curt  termini, i creu que primer es produirà una consolidació del sector a 

nivell nacional en diversos estats membres 

 

• L’expert financer pronostica una “certa normalització gradual” dels tipus 

d’interès, però assegura que cal reforçar els models de negoci menys 

dependents del nivell de tipus d’interès 

 

Barcelona, 14 de juny de 2018.- La seu de l’Institut d’Estudis Financers ha acollit 

aquest vespre la conferència “Reptes del sector bancari”, impartida per Enric Fernández, 

Economista en cap de Caixabank. Durant la conferència, Fernández ha analitzat les 

tendències del sector bancari en el context actual. Unes tendències marcades per la 

voluntat comunitària d’establir la unió bancària a la zona euro. Segons Fernández, la unió 

bancària suposarà un punt d’inflexió en la història de la Unió Europea, però ha alertat que 

aquesta unificació és encara incompleta. “L’heteregoneitat de les normes i la regulació 

dels diferents estats membre frenen les economies d’escala” ha assegurat Fernández, tot 

afegint que la creació d’entitats bancàries “panaeuropees” encara està lluny de ser una 

realitat.  

Segons l’Economista en cap de Caixabank, per poder encarrilar la unió bancària cal 

primer seguir treballant en la homogeneïtzació legislativa dels països i ha pronosticat una 

“consolidació” del sector a escala estatal. “La unió bancària permetrà deslligar el risc 

sobirà del bancari i promourà la creació de bancs d’àmbit europeu, però encara estem 

lluny d’aconseguir aquests objectius” ha assegurat Fernández.  

Durant la conferència, emmarcada en una nova edició del marc de sessions “Vespres 

Financers” de l’Institut d’Estudis Financers, Fernández ha analitzat els nous reptes del 

sector bancari en el context actual. Uns reptes marcats pels baixos tipus d’interès, tot i 

que es preveu una certa normalització gradual. En aquest sentit, Fernández ha apostat 

per desenvolupar models de negoci menys dependents dels tipus d’interès. En un entorn 

mrcat per la digitalització i l’aparició de nous competidors, “el sector bancari haurà de ser 

més àgil i flexible” ha assegurat Fernández, el qual també ha apostat per fomentar la 

transparència, el compliment escrupolós de les normes i la sensibilitat social de les 

entitats bancàries per apropar-se més al client. Fernández ha clos la conferència recalcant  
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la importància d’atraure el nou talent i emprendre un procés de transformació digital que 

contribueixi a oferir la millor experiència al client mitjançant una proposta de valor que 

ofereixi personalització, transparència i conveniència.  

L'Institut d'Estudis Financers (IEF) és una entitat de referència en la formació i 

divulgació bancària i financera, creada per les entitats de crèdit espanyoles més rellevants 

i per la Generalitat de Catalunya, per tal d'afavorir la competitivitat, l'eficiència i la 

internacionalització del sector financer, així com la promoció de noves iniciatives 

 

Per a més informació:  

Gabinet de premsa de l’Institut d’Estudis Financers 

Víctor Bottini victor@bottini.cat/ 679 983 346 

Adrià Gratacós bottini@bottini.cat / 600 408 295  
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